
P r o t o k ó ł    N r  XIII / 07 
z obrad XIII sesji Rady Miasta Hajnówka, 

która odbyła się 27 grudnia 2007 r. 
w sali kolumnowej Hajnowskiego Domu Kultury                                                                                      

przy ul. Tamary Sołoniewicz 4 w godz. 15.00-17.10 

 

Stan osobowy Rady-21 
Obecnych – 20 

    Nieobecni – 1 / Zdzisław Wiatrowski / 
 

 
Radni obecni na sesji : 

1. EUGENIUSZ  BOŁTROMIUK 
2. ALICJA CHANIŁO 
3. GRAśYNA  DYMIŃSKA 
4. JOLANTA EWA KULPA - KRZYCKA 
5. LEONARD  KULWANOWSKI 
6. PIOTR  MARKIEWICZ 
7. WIERA MASAJŁO 
8. BOGUSŁAW SZCZEPAN ŁABĘDZKI 
9. JAKUB  OSTAPCZUK 
10. WIKTOR  SACHARCZUK 
11. EUGENIUSZ  SACZKO 
12. GRZEGORZ  SUREL 
13. ANDRZEJ POPOW 
14. MICHAŁ SZPAKOWICZ 
15. GRZEGORZ  TOMASZUK 
16. WIKTOR DZIK 
17. RYSZARD STANISŁAW SOKOŁOWSKI 
18. MIKOŁAJ SZAREJKO 
19. WIESŁAW RAKOWICZ 
20. WALENTYNA OSTASZEWSKA 

 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu 
 Ponadto w sesji udział wzięli Pan Anatol Ochryciuk – Burmistrz Miasta Hajnówka, Skarbnik 
Gminy Halina Nowik, Sekretarz Gminy Jarosław Grygoruk , Bazyl Stepaniuk – Zastępca 
Burmistrza Miasta   ,Pan Jarosław Kot – PUK , Piotr Monach  - PUK , Bazyl Prystupiuk   – 
skarŜący , przewodniczący Rad Osiedla oraz przedstawiciele lokalnej prasy i mediów , związków 
zawodowych i mieszkańców.                                                                                                                                                               
Do punktu 1 porządku obrad  
Obrady otworzył oraz im przewodniczył Pan Leonard Kulwanowski – Przewodniczący Rady 
Miasta Hajnówka , który po powitaniu obecnych stwierdził , iŜ w sesji uczestniczy 20 radnych co 
stanowi quorum by obrady były prawomocne . 
Do punktu 2 porządku obrad 
Porządek obrad radni otrzymali w statutowym terminie . Przewodniczący Rady Miasta na wniosek 
Buirmistrza Miasta wnioskował o zmianę porządku obrad  polegająca na wprowadzeniu punktu  8 e 
– podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej. Za wnioskiem glosowało                             
20 radnych ,  głosów  przeciw i wstrzymujących nie było , w głosowaniu udział wzięło 20 radnych . 



Za przyjęciem porządku  głosowało 20 radnych , głosów  przeciw i wstrzymujących nie było , w 
głosowaniu udział wzięło 20 radnych . 

1. Otwarcie sesji 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z XII sesji Rady Miasta Hajnówka 
4. Interpelacje . 
5. Informacja o działalności Burmistrza Miasta Hajnówka  w okresie   16.11. 2007 r. - 

10.12.2007 r. 
6. Rozpatrzenie skargi. 
7. Promocja miasta i realizacja inwestycji związanych z turystyką . 
8. Podjęcie uchwał w sprawach : 

 A/ Uchwalenia budŜetu miasta na 2008 rok 
 B/ Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

na 2008 rok , 
 C/ Uchwalenia rocznego programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami , o których mowa  w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o 
działalności poŜytku publicznego i o wolontariacie , 

 D/ Określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości za 
usługi świadczone przez gminne jednostki organizacyjne lub przedsiębiorcę 
posiadającego zezwolenie na prowadzenie działalności w zakresie odbierania 
odpadów komunalnych , opróŜnianie zbiorników bezodpływowych i transportu 
nieczystości ciekłych , 

 E/ Udzielenia pomocy finansowej , 
 F/ Zmian w budŜecie miasta na 2007 rok , 
 G/ Plan pracy Komisji Rewizyjnej na 2008 rok 
9. Wolne wnioski, zapytania . 
10. Odpowiedzi na interpelacje, wolne wnioski , zapytania . 
11. Zamknięcie obrad. 

 
 
 Do punktu 3 porządku obrad 

protokół  z XII sesji Rady Miasta Hajnówka radni przyjęli przy 19 glosach za , głosów 
przeciw nie było , 1 radny wstrzymał się od głosu , w głosowaniu udział wzięło 20 radnych . 

 Do punktu 4 porządku obrad 
Interpelacje zgłosili : 
radny Grzegorz Tomaszuk – lekarze i pielęgniarki , którzy jeŜdŜą z wizytami do domów 
pacjentów zgłaszają problem dotyczący  braku oznakowania posesji na poszczególnych 
ulicach  . Oznakowanie właściwe posesji ma ogromne znaczenie gdyŜ w większości 
przypadków potrzebna jest szybka interwencja .Proszę Burmistrza Miasta o poinformowanie 
mnie w tej sprawie . 
Radna GraŜyna Dymińska – Na jednych z pierwszych obrad sesji radna Alicja Chaniło 
zgłosiła problem związany z oświetleniem cmentarza  katolickiego , zadania tego nie ma w 
projekcie budŜetu  i brak odpowiedzi ze strony Burmistrza w tej sprawie . Miejsce te z uwagi 
na brak oświetlenia staje sie niebezpieczne . 
Radna Alicja Chaniło – Na II sesji zgłosiłam problem dotyczący zatrudnienia metodyka 
języka polskiego , do dziś nie ma takiej osoby a jest ona potrzebna . 

 Do punktu 5 porządku obrad 
Informacja o działalności Burmistrza Miasta Hajnówka  w okresie   16.11. 2007 r. - 
10.12.2007 r. załącznik nr 3. 
Pytania zgłosili : 
Radny Bogusław Szczepan Łabędzki – prosiłbym o rozwinięcie tematu dot. Prac nad 
ustawieniem na obszarze miasta ekspozycji czterech metalowych dzieł międzynarodowego 



zespołu artystów rzeźbiarzy , 
− w związku z ogłoszonym konkursem w zakresie prowadzenia ogólnodostępnego kina 

zgłaszam problem dotyczący faktu , iŜ realizator tego zdania zalega z opłatami za energię 
cieplna wobec Przedsiębiorstwa Usług Komunalnych . Czy przy rozstrzygnięciu konkursu 
Burmistrz Miasta zwróci na to uwagę ? 

− Ogłoszono konkurs na prowadzenie przytuliska dla bezdomnych zwierząt , a sytuacja tego 
stowarzyszenia jest niejasna , proszę  o wyjaśnienie tej sprawy . 

Radny Ryszard Sokołowski – na jakim etapie sa prace związane z projektowaniem hali 
sportowej przy Zespole szkół Nr 2 ? 
-zamontowano oświetlenie przy Pomniku śubra na skwerku lecz nie spełnia ono swego 
zadania , jest mało widoczne , czy dokonano juz odbioru ? 
Radny Andrzej Popow – czy temat ścieŜek rowerowych w mieście jest rozwaŜny i 
kontynuowany ? 
Odpowiedzi na zgłoszone  zapytania udzielił Burmistrz Miasta – Stowarzyszeni Artyści w 
Naturze działa na terenie ZMH “Hamech” . Zakład ten stworzył sprzyjające warunki by 
przedstawiona przez artystów koncepcja mogła być realizowana  . Wykonane przez artystów 
rzeŜby maja sie pojawić  w określonych miejscach miasta . Jest to dar  artystów  mieszkańcom 
naszego miasta .  W obecnej chwili wystąpiło małe opóźnienie w realizacji tego projektu .  
Stowarzyszenie Muzeum Kultury Białoruskiej ma przejściowe problemy . W niedługim czasie  
problem zadłuŜenia Stowarzyszenia wobec PEC ma być rozwiązany . Poczekajmy . 
Ogłoszono konkurs na koncepcję  hali sportowej przy Zespole szkół Nr 2 . Wpłynęły trzy 
oferty . Koncepcje były przedstawione radnym . Dokonano wyboru koncepcji i powiadomiono 
strony , jeśli nie wpłyną protesty przystąpimy do negocjacji . Oświetlenie Ŝubra wykonano na 
koszt kampanii piwowarskiej , faktycznie oświetlenie nie jest efektowne , zainteresujemy się 
tym . Przy pracach dotyczących programowania drogownictwa analizujemy moŜliwości 
powstania ścieŜek rowerowych  . W najbliŜszym czasie planuje się modernizację ulicy Armii 
Krajowej na odcinku od ul. Rakowieckiego do ulicy 3 Maja , oraz modernizację ulicy śabia 
Górka  . Podlaski Zarząd Dróg Wojewódzkich planuje modernizację  ulic od Dubin w 
kierunku Kleszczel i tam teŜ planuje się  ścieŜki rowerowe . 
Zastępca Burmistrza Miasta Pan Bazyl Stepaniuk -  wiosną  ogłoszono konkurs na realizację 
zadania związanego z ochroną bezdomnych  zwierząt . Stowarzyszenie “Ciapek” złoŜyło 
ofertę  i rozpoczęło prace z wiązane z organizacją przytuliska , w pracach  czynnie brali udział 
członkowie stowarzyszenia oraz wspierali pracownicy urzędu  / urzędnicy i pracownicy 
funduszu prac interwencyjnych /. Na dziś 80 psów jest na terenie przytuliska. Prace jeszcze 
nie zakończono . We władzach stowarzyszenia nastąpiły zmiany gdyŜ prezes złoŜył 
rezygnację  . 
Za przyjęciem informacji   głosowało 20 radnych , głosów przeciw i wstrzymujących nie            
było , w głosowaniu udział wzięło 20 radnych . 

 Do punktu 6 porządku obrad 
Przewodniczący Rady Miasta przedstawił radnym skargę pana Bazyla Prystupiuka na 
bezzczynność organu . Przewodniczący komisji branŜowych przedstawił opinie komisji : 
Pan Grzegorz Tomaszuk – Przewodniczący Komisji Polityki Gospodarczej stwierdził iŜ 
komisja  uznała skargę za bezzasadną . 
Pan Wiktor Dzik - PrzewodnicŜacy Komisji Infrastruktury Komunalnej i Samorządu 
stwierdził iŜ komisja  uznała skargę za bezzasadną . 
Pani Wiera masjło – Przewodniczaca Komisji Spraw Społecznych stwierdziła iŜ komisja  
uznała skargę za bezzasadną . 
Pan Bazyl Prystupiuk – sprawa toczy sie dość długo, słyszałem Ŝe pod linią energetyczną nie 
moŜna sie budować , lecz jest inaczej mam wypis z planu gdzie moŜna sie budować po drugiej 
stronie ulicy chodź nie  ma tam drogi publicznej . Składałem wnioski do studium . Burmistrz 
Miasta zawiesił postępowanie w  sprawie podziału działki .Nie wiem na jakiej podstawie  
został mi wydany zakaz  . 



Anna Luksza Lebiedzińska – od  momentu uchwalenia studium i planu nie podjęto Ŝadnej 
decyzji o ich zmianie . Na wszystkich obszarach rolnych jest zakaz zabudowy by na terenie 
miasta nie powstały zabudowy typu siedliskowego . 
Burmistrz Miasta Hajnówka – w swoim czasie Pan Bazyl Prystupiuk kiedy projektowano 
studium i plan złoŜył szereg Ŝyczeń i część z nich zostało spełnionych . Rada Miasta po 
długiej procedurze przyjęła plan zagospodarowania przestrzennego . Na początku stycznia 
plan został opublikowany i od tego momentu wiąŜe on nasza działania m.in. związane z 
podziałami . Procedura uchwalania planu jest bardzo kosztowana . Od momentu wejścia jego 
w Ŝycie wpłynęło szereg wniosków w tym teŜ Pana Prystupiuka . Nie wykluczam , Ŝe w roku 
przyszlym uruchomimy taką procedurę . 
Radni przy  19 głosach za , 1 glosie przeciw i braku głosów wstrzymujących przyjęli uchwałę 
w sprawie skargi Pana Bazyla Prystupiuka . W głosowaniu udział wzięło 20 radnych . 
Uchwała Nr XIII/70/07 w sprawie skargi Pana Bazyla Prystupiuka stanowi załącznik nr 4 . 

 Do punktu 7 porządku obrad 
Promocja miasta i realizacja inwestycji związanych z turystyką  załącznik nr 5 . Radni 
zapoznali sie z materiałem i nie wnieśli uwag . 

 Do punktu 8 porządku obrad 
 A/ Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budŜetu miasta na 2008 rok /Zarządzenie 

Burmistrza Miasta Hajnówka  z dnia 14 listopada 2007 r. w sprawie projektu budŜetu 
miasta na 2008 rok /radnym przedstawił Burmistrz Miasta Hajnówka  , który 
jednocześnie wnioskował o wprowadzenie autoprawki określonej w Zarządzeniu nr 
102/07 Burmistrza Miasta Hajnówka z dnia 19 grudnia 2007 r. w sprawie  autuporawek 
do projektu budŜetu miasta na 2008 rok . Przewodniczący Rady Miasta przedstawił 
pozytywną opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej do projektu budŜetu na 2008 rok. 
Przewodniczący Komisji Polityki Gospodarczej Pan Grzegorz Tomaszuk – zgodnie z 
uprawnieniami komisji zadaniem naszym było wydanie opinii o projekcie budŜetu miasta 
na 2008 rok. Do komisji wpłynęły opinie z innych komisji ; Komisja Spraw Społecznych 
nie wypracowała opinii , Komisja Infrastruktury Komunalnej i Samorządu projekt 
uchwały zaopiniowała pozytywnie . W posiedzeniu Komisji uczestniczyli Burmistrz 
Miasta i Skarbnik Gminy . Porównując budŜet miasta do lat poprzednich a w 
szczególności środki na inwestycje , bo to wpływa na rozwój  miasta , to 7,5 % stanowią 
wydatki na inwestycje . Przed nami kolejna transza środków unijnych i miasto powinno 
wykorzystać tą sytuację  . BudŜet posiada moŜliwości by realizować projekty przy 
wsparciu środków z zewnątrz  tj  miasto posiada zdolności kredytowe . W budŜecie 
miasta zabezpieczone są środki na właściwe funkcjonowanie jednostek organizacyjnych 
gminy . Komisja rekomenduje przyjęcie projektu budŜetu . 
Radna GraŜyna Dymińska – jestem radną kolejnej kadencji , radni poprzedniej kadencji 
uchwalili plan rozwoju lokalnego i określili w załączniku nr 1 do uchwały listę zdań , 
które będą realizowane  oraz w załączniku nr 2 hierarchię zadań .  Wiele z tych zadań 
udało sie juŜ zrealizować ale są teŜ takie , które powinny być realizowane w 2006 r. tj. 
Zakład Zagospodarowania Odpadów , budowa hali sportowej przy Zespole Szkół Nr 2 . 
Zadania te takŜe były wymienione jako zadania priorytetowe w polityce społeczno – 
gospodarczej miasta w 2006 roku . Dziś wygląda na to  , Ŝe budowa hali sportowej przy 
zespole szkół Nr 2 przestała być priorytetem chodź była przez kilka lat , nie wspomnę juŜ 
o Zakładzie Zagospodarowania Odpadów .Pragnę zwrócić uwagę , Ŝe pojawiają się nowe 
inwestycje  , które wypierają dotychczasowe priorytety i nie było ich w przedstawianych 
dokumentach m. in. OSiR .W 2005 roku w informacji z realizacji budŜetu miasta 
wspomniano , Ŝe wykonano  częściową dokumentację na ZZO , jak długo jest ona waŜna  
? Czy pieniądze  wydane na nią nie poszły w błoto ? Z tych tez powodów będę głosowała 
przeciw projektowi . Czy są w mieście ulice , które powinny być realizowane  by nie 
powtórzyła się sytuacja z ulicą Zaułek Targowy ? 
Radny Wiesław Rakowicz -  Przewodniczący Komisji Polityki Gospodarczej mówił o 



wzroście środków na inwestycje proszę to porównać z planem rozwoju gminy gdzie 
określone zdania mają przypisane koszty . Ile my za to moŜemy zrobić , cztery ulice ? 
Chyba , Ŝe te dane nie są  prawdziwe . Cały czas mowię o słabości budŜetu  , ten rok jest 
mizerny . Zakład Zagospodarowania Odpadów był planowany na lata 2004/2006 i juz 
powinien być skończony . Powstał Związek Gmin Komunalnych , panowie się spotykają 
i nic się nie dzieje . Podzielam zadanie radnej Dymińskiej  , Ŝe z realizacji wypadają 
rzeczy , które wcześniej rada ustaliła . Kończąc chcę  stwierdzić , Ŝe budŜet nie jest 
rewelacyjny  , lecz mam świadomość , Ŝe i tak zostanie przyjęty . NaleŜy podjąć kroki by 
był lepszy . 
Radny Ryszard Sokołowski -  czy inwestycja związana z realizacją zbiornika wodnego 
będzie realizowana  gdyŜ  pojawiają się jakieś nieścisłości i osoby oponujące ? Chodzi mi 
o zdementowanie lub potwierdzenie tego faktu . 
Burmistrz Miasta – Ŝadne z zdań nie zostało skasowane i zapomniane . Związek Gmin 
Puszczańskich jest benificjentem programu infrastruktury i ochrony środowiska gdzie 
jesteśmy wpisani na listę indykacyjną co gwarantuje  uzyskanie środków na to           
zadanie  . Wystąpiło opóźnienie realizacji programu o około 2 lata tj . wdraŜanie środków 
na lata 2007/2013 . Nowa minister rozwoju regionalnego postanowiła zweryfikować listę 
kluczowych programów  . W połowie stycznia 2008 r. ma to być wykonane.  Miasto ma 
przygotowaną  dokumentację na ZZO i od lipca 2007 r. pozwolenie na budowę 
.Proponuję się  z tą sprawą wstrzymać do połowy stycznia 2008 roku . W roku bieŜącym 
trzy razy ogłaszano konkurs  na wykonanie dokumentacji hali sportowej . Po trzecim 
ogłoszeniu pojawiła się koncepcja  . Priorytetem na fundusze unijne jest kryta pływalnia , 
jeśli będą środki unijne na pływalnię to wtedy miasto moŜe aplikować halę sportową .  
Ulice realizowane ze środków miasta  to ulice , które  od dawna czekają na modernizację  
– nie będzie  przypadku  jaki wystąpił przy ulicy Zaułek Targowy . W styczniu naleŜy 
składać wnioski na realizację zdań drogowych a my planujemy realizacje takiego zdania 
w  obrębie wspólnoty dubińskiej . Teren ten jest rozwojowy i posiadamy  dokumentację 
techniczną . Planujemy realizację tej inwestycji przy wsparciu funduszy unijnych . W 
sprawie realizacji inwestycji związanej                      z budową  zbiornika wodnego nie 
wypada z planowanych zadań . Pojawiły sie pewne komplikacje . Pan Prystupiuk 
spowodował zakłócenie w postanowieniu wspólnoty . Zostanie powtórzona sprawa w 
celu potwierdzenia woli wspólnoty . Prace projektowe trwają  . Miasto pokrywa koszty 
wykonania dokumentacji . Pozostałą resztę środków zabezpiecza Wojewódzki Zarząd 
Melioracji . Zapewniam , Ŝe przedstawiony projekt budŜetu zapewnia bieŜące 
funkcjonowanie  wszystkich struktur samorządowych . W momencie pozyskania 
funduszy unijnych trzeba będzie zadać pytanie jak zapewnić nasz udział  . Oszczędnie 
zaciągaliśmy dług / około 8 %/ a ustawa o finansach publicznych dopuszcza zadłuŜenie 
gmin do 60 %  wiec  posiadamy zdolności kredytowe . Na szereg naszych zamierzeń 
posiadamy przygotowana dokumentację techniczną . 
Projekt uchwały w sprawie budŜetu miasta na 2008 rok radni przyjęli przy 14 głosach za , 
6 głosach przeciw , głosów wstrzymujących nie było . W głosowaniu udział wzięło 20 
radnych . Radna GraŜyna Dymińska wnioskowała o wpisanie do protokołu , Ŝe głosowała 
przeciw  projektowi uchwały . 
Uchwała Nr XIII/ 71 /07 w sprawie uchwalenia budŜetu miasta na 2008 rok - załącznik nr 
6 

 B/ Przed przystąpieniem do głosowania projektu uchwały w sprawie Miejskiego Programu 
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2008 rok , radny Bogusław 
Szczepan Łabędzki zwrócił się z zapytaniem – na co przeznaczamy środki określone w 
pkt. 16 preliminarza wydatków / współpraca z dziennym oddziałem odwykowym w 
zakresie  konsultacji i realizacji wspólnych zadań dotyczących leczenia osób 
uzaleŜnionych /? Pragnę zwrócić takŜe uwagę , Ŝe znaczna kwota przeznaczona na 
realizację zadań związanych z działalnością Klubu AA jest przeznaczana na opłacenie 



czynszu , naleŜałoby  podjąć działania mające na celu pomoc w znalezieniu tej grupie 
osób mniejszego pomieszczenia . Niepokoi mnie kwota związana z wynagrodzeniem 
osób , które pracują w świetlicy socjoterapeutycznej i kwota przeznaczona na  utrzymanie 
lokalu - a na działalność pozostają skromne środki . Moim zdaniem kwota         3 tys. zł  
przeznaczona na dofinansowanie działalności straŜy granicznej nie jest uzasadniona gdyŜ 
nie do końca wywiązuje sie ona ze swoich zadań , moŜe te środki przeznaczyć na 
działalność Komendy Powiatowej Policji . 
Odpowiedzi udzieliła Pani Agnieszka Łobodzińska – Koordynator Gminnego Programu -  
SP ZOZ zwrócił się z prośbą o dofinansowanie  przedmiotowego oddziału  / zakup 
sprzętu , materacy , prowadzenie terapii / . StraŜ Graniczna wspólnie z Policją będą 
prowadziły zadania na które przeznaczono kwotę 3 tys. zł . 
Radni przy 14 głosach za , głosów przeciw nie było , 5 głosach wstrzymujących przyjęli 
projekt  uchwały w sprawie  Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych na 2008 rok , w głosowaniu udział wzięło 19 radnych / 
Uchwała Nr XIII/ 72 / 07 w sprawie Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych na 2008 rok , - załącznik nr 7 

 C/ Radni po pozytywnych opiniach komisji jednogłośnie  przyjęli projekt uchwały w 
sprawie uchwalenia rocznego programu współpracy z organizacjami pozarządowymi 
oraz podmiotami , o których mowa  w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o 
działalności poŜytku publicznego i o wolontariacie , / za – 19 , przeciw – 0 , wstrzymało 
– 0 , w glosowaniu udział wzięło 19 radnych /. 
Uchwała Nr XIII/ 73 / 07 w sprawie  uchwalenia rocznego programu współpracy z 
organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami , o których mowa  w art. 3 ust. 3 ustawy 
z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności poŜytku publicznego i o wolontariacie załącznik 
nr 8. 

 D/ Przed przystąpieniem do glosowania projektu uchwały w sprawie określenia górnych 
stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości za usługi świadczone przez 
gminne jednostki organizacyjne lub przedsiębiorcę posiadającego zezwolenie na 
prowadzenie działalności w zakresie odbierania odpadów komunalnych , opróŜnianie 
zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych  radna Alicja Chaniło 
proponowała rozwaŜenie moŜliwości rozszerzenia oferty pojemników na śmieci poprzez 
wprowadzenie mniejszych gabarytów  . Prezes PUK Pan Jarosław Kot stwierdził , iŜ  
Przedsiębiorstwo Usług Komunalnych wystąpiło z zapytaniem do firm komunalnych dot. 
moŜliwości pozyskania pojemników o mniejszych gabarytach . Sprawą zajmiemy się w 
nowym roku . 
Za projektem uchwały glosowało 16 radnych , głosów przeciw nie było , 2 radnych 
wstrzymało sie od głosu . W głosowaniu udział wzięło 18 radnych . 
Uchwała Nr XIII/ 74 / 07 w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez 
właścicieli nieruchomości za usługi świadczone przez gminne jednostki organizacyjne 
lub przedsiębiorcę posiadającego zezwolenie na prowadzenie działalności w zakresie 
odbierania odpadów komunalnych , opróŜnianie zbiorników bezodpływowych i 
transportu nieczystości ciekłych , załącznik nr 9. 

 E/ Radni po pozytywnych opiniach komisji jednogłośnie  przyjęli projekt uchwały w 
sprawie udzielenia pomocy finansowej , / za – 18 , przeciw – 0 , wstrzymało – 0 , w 
glosowaniu udział wzięło 18 radnych /. 
Uchwała Nr XIII/ 75 / 07 w sprawie  udzielenia pomocy finansowej załącznik nr .10. 

 F/ Przed przystąpieniem do przyjęcie projektu w sprawie zmian w budŜecie miasta na 2007 
rok radny Ryszard Sokołowski wyraził swój niepokój z ciągłych zmian w budŜecie 
miasta - rozumiem , Ŝe w ciągu roku powinny zachodzić zmiany  ale one są zbyt częste i 
w związku z tym twierdzę , Ŝe pewne rzeczy w budŜecie są niedoszacowane  np. dział 
851. Odpowiedzi udzielił Burmistrz Miasta Hajnówka , który stwierdził  , ze 
przedstawione przez radnego środki związane są z opłatami za sprzedaŜ alkoholu i 



przedstawiamy jedynie szacunki , które  trudno określić . 
Radni po pozytywnych opiniach komisji radni jednogłośnie przyjęli projekt uchwały , / 
za – 18 , przeciw – 0 , wstrzymało – 0 , w glosowaniu udział wzięło 18 radnych /. 
Uchwała Nr XIII/ 76 / 07 w sprawie zmian w budŜecie miasta na 2007 rok ,załącznik nr 
11. 

 G/ Radni po pozytywnych opiniach komisji jednogłośnie  przyjęli projekt uchwały w 
sprawie plan pracy Komisji Rewizyjnej na 2008 rok , / za – 18 , przeciw – 0 , wstrzymało 
– 0 , w glosowaniu udział wzięło 18 radnych /. 
Uchwała Nr XIII/ 77 / 07 w sprawie   plan pracy Komisji Rewizyjnej na 2008 rok 
załącznik nr 12. 

  
   

Do punktu 9 porządku obrad 
Wolne wnioski, zapytania zgłosili : 
Radna Wiera Masajło w imieniu Komisji Spraw Społecznych  zgłosiła : 

� Nowelą wprowadzoną ustawą   z dnia 18 października 2006 roku o zmianie i uchyleniu 
niektórych upowaŜnień do wydawania aktów  wykonawczych  / Dz . U  nr 220 , poz. 
1600 / która weszła w Ŝycie 1 stycznia 2007 r.   dokonano zmiany  art. 72 ust. 1 ustawy 
z dnia 26 stycznia 1982 roku Karta Nauczyciela . W związku z ta zmianą organy 
prowadzące w ramach środków finansowych przeznaczonych na pomoc zdrowotną dla 
nauczycieli korzystających z opieki zdrowotnej określają rodzaje świadczeń 
przyznawanych w ramach tej pomocy oraz warunki i sposób ich przyznawania . 
Następuje to w drodze uchwały będącej aktem prawa miejscowego . Do otrzymania 
takiej pomocy uprawnieni są nauczyciele korzystający z opieki zdrowotnej zatrudnieni 
w wymiarze nie niŜszym niŜ polowa obowiązującego wymiaru zajęć . Uprawnienia te 
zachowują równieŜ nauczyciele po przejściu na emeryturę lub rentę bez względu na 
datę przejścia na emeryturę lub rentę  / art. 72 ust. 4/ . 

             Za wnioskiem głosowało 5 radnych , p – 0 , w – 0 , w glosowaniu udział wzięło 5   
             radnych 

� Art. 30 ust. 6 pkt.2 karty Nauczyciela – kwestia wynagradzania za nieodbyte 
faktycznie w czasie rekolekcji wielkopostnych godziny ponadwymiarowe powinna być  
uregulowana w regulaminie wynagradzania nauczycieli , który corocznie uchwala rada 
gminy . Określenie bowiem szczególnych warunków obliczania i wypłacania 
wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw naleŜy do 
kompetencji organów prowadzących szkołę . 

 Do punktu 10 porządku obrad 
Odpowiedzi na interpelacje, wolne wnioski , zapytania  udzielił Burmistrz Miasta – sprawą 
oświetlenia cmentarza będziemy się zajmować , planuje sie oświetlenie ulicy Celnej .W 
sprawie zatrudnienia metodyka języka polskiego nie potrafię  udzielić konkretnej odpowiedzi , 
o sprawie poinformuje w terminie późniejszym . Wnioski zgłoszone przez Komisję Spraw 
Społecznych będą rozwaŜane przy opracowywaniu projektu regulaminu wynagradzania 
nauczycieli , który zostanie radnym przedstawiony na kolejnej sesji . 

 Do punktu 11 porządku obrad 
Przed zamknięciem porządku obrad Przewodniczący Rady poinformował o Ŝyczeniach , które 
wpłynęły na jego ręce radnym . 
Radna GraŜyna Dymińska w imieniu katolików złoŜyła Ŝyczenia wyznawcom prawosławia . 
Na tym obrady zakończono . 

 


